
 Meeting verslag Bestuursvergadering – 11/09/2023 
 

Aanwezig: Francis Notenboom, Robin Ramaekers, Axel Annaert, Jul Clonen , Johan Wolles 

Verontschuldigd: Roland Bielen, Stijn Waeijaert en Jan Adriaenssens. 

Volmacht: Jessica Claesen 

Verslag : Johan Wolles 

1 Topsport 
 

 

2 Administratieve zaken 
 

• Opmerkingen verslagen Bestuursvergaderingen 24/07/2023.  
Er zijn geen bemerkingen op het verslag. 
 
Beslissing: 

Het Bestuur aanvaardt het verslag van 24/07. 
 

• Update financiële stand van zaken 
De AC overloopt de werkbegroting: 
 
Inkomsten: 
 

- Voor een bedrag aan 15.165,26 euro aan facturen is vertrokken aan niet gesubsidieerde atleten 
(waarvan 4.710 euro naar het Para-Archery Team).   
- 1 factuur voor de aansluiting van de nieuwe club Dirk Hunting Archery (110 euro) 
- Er werden nog de laatste facturen opgemaakt voor de lidgelden van de individuele leden (goed 
voor 2029,5 euro). 
 

Uitgaven: 
- Huur technologisch materiaal: al deze zaken werden gehuurd in het kader van de Lotto Archery 

Cup (Drone, Chronotirs, Ledscherm en opnamecrew). 8.850,51 euro 
- Kosten huur secretariaat hebben betrekking op factuur van de nutsvoorzieningen ( gas en 

elektriciteit) 70,51 euro 
- Huur sportaccommodaties: factuur vereniging SSO voor de Hubwerking (80,00 euro) 
- Er werd voor 293,00 euro aan materiaal aangekocht in het kader van de Lotto Cup (Hubo) 
- In het kader van het Be Gold project is er een pijlenset voor Elian aangekocht. 
- Voor telefonie en internet werd er in totaal voor 317,29 euro uitgegeven 
- Kantoorbenodigdheden: 108,90 euro (Canon printer) 
- Hoofdzakelijk verplaatsingskosten in het kader van de Lotto Archery Cup (huur verhuiswagen 

+ tanken verhuiswagen). 
- Internationale verplaatsingen: kosten huur wagen WC Paris en bijhorende kosten voor péage 

en tanken. (1.497,00 euro) 
- Kosten wat betreft dienstverlening: Kineworks in het kader van de topsportwerking 
- Er werden belastingvrije vergoedingen uitbetaald aan scheidsrechters (170 euro) 
- Verenigingswerkers Nico en Maarten hebben hun loon voor juli ontvangen. 
- Op het WK field na heb ik de uitsplitsingen van de uitzendingen RBA opgemaakt en door 

gefactureerd naar LFBTA en BSV. Voor BSV betekent dit een totaalbedrag van 47.169,24 euro. 
(totaal aan voorschotten betaald door BSV aan RBA bedraagt 47.000) 

 
Dit wat betreft de inkomsten en uitgaven 

 
Overzicht balans Lotto Project: 
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Beslissing bestuur: 
Op het komende UC wordt de vraag gesteld aan LFBTA om voor een hoger bedrag (50%) tussenbeide 
te komen voor de kosten mbt Lotto Archery Cup. 

 
 

• Ledenadministratie stand van zaken: 
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De ledenadministratie voor het ledenjaar 2022-2023 is afgesloten. In totaal waren er voor deze periode 
1.673 leden aangesloten.  
Op één na hoogste ledenaantal. In 2012 behaalde we een piek van 1.738 leden waarna het ledenaantal 
drastisch afnam door de stijging van het lidgeld. 
 
De clubs zijn volop hun leden aan het invoeren in het ledenbestand. 25 Clubs hebben reeds 313 leden 
ingevoerd. 
 
 
 

3 Intern beleid 
 

• Stavaza CDAT (topsport) 
(Topsport) 
Aangezien alles van de topsportwerking compound op de schouders van één persoon komt werden 
er geen grote stappen genomen in 2023 wat betreft de omkadering. 
Intern binnen het bestuur wordt bekeken hoe deze gelden het best besteed wordt ter ondersteuning 
van het talent binnen de federatie (bv trainingssessies Mike Schloesser). 
 

• Evaluatie kampioenschappen + Lotto cup 
Op één kampioenschap na (BK 25 meter jeugd en volwassenen) zijn alle kampioenschappen afgerond. 
Tot op heden zijn alle wedstrijden positief verlopen. Echter zijn één belangrijke vaststellingen die we 
moeten aankaarten: Het deelnemers aantal BK Jeugd.  Reeds jaren komen hier slechts een 40 tal 
jeugdschutters op af. Nadenken hoe we onze competitieve jeugd kunnen stimuleren om deel te 
nemen. Eventueel bekijken of we in het jeugdsportproject clubs kunnen belonen indien ze schutters 
hebben die deelnemen aan het BKJ. 
 

• Ianseo 
We willen Jan Addriaensens en Koen Verheyen bedanken voor het uitwerken en uitvoeren van de 
Ianseo scoreverwerking op het BK Jeugd. Ook aan Bart Geeraerts die Koen heeft bijgestaan op de 
wedstrijd zelf.  
De scoreverwerking is op het BK jeugd volledig correct verlopen. Echter werden nog volgende 
werkpunten aangegeven: 

- Mogelijke slechte doorverbinding in de antennes (apart verbinden lukt wel, na te kijken) 
- Connectie van de handhelds: meeste werden zeer warm (lag mogelijks aan het weer), echter 

connecteerden ze vaak niet meer met het netwerk. Bij sommigen diende het paswoord 
manueel opnieuw ingegeven te worden. 

- Eventuele aankoop van een 4G router indien er op locatie geen internet voorzien is.  
 

Beslissing bestuur: 
Om te vermijden dat er direct extra kosten worden verbonden aan het IANSEO project wordt eerst 
geprobeerd om de gsm als accespoint te gebruiken en de printer op de zwart/wit instelling te laten 
printen. 

 
• Scheidsrechters 

 
Opleiding/ overleg scheidsrechters:  
Op 26 augustus vond een overleg van de scheidsrechters plaats te Mortsel. Guido Laenen heeft het 
voorzitterschap overgenomen van Axel.  
Axel zal nog wel als contactpersoon fungeren voor scheidsrechterszaken binnen het bestuur BSV. 
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Inmiddels wordt er verder gewerkt aan de online cursus voor scheidsrechters. De STC zal de link van 
de cursus aan het bestuur bezorgen. 
Momenteel zijn we op een probleem gestoten van het online platform wat de toegankelijkheid en 
gebruiksvriendelijkheid niet ten goede komt. Er wordt later samen gezeten met de VTS om dit 
probleem te verhelpen. 
 

 
• Diner nieuw bestuur 

De AC stelt voor om de verwelkomingsdiner van het nieuw bestuur om te vormen naar een 
beleidsweekend in de aanloop van de opmaak van het nieuwe beleidsplan 2024-2028.  
Dit beleidsplan moet in september 2024 ingediend worden. 
Doel is dat er in het beleidsweekend met het volledige bestuur wordt gebrainstormd over mogelijke 
doelstellingen in het nieuwe beleidsplan. 
Een doodle wordt doorgestuurd naar het bestuur voor het prikken van een datum. 

 
• BSV Viert 
 

Vorig jaar huldigden wij op 2 december enkele belangrijke laureaten.  
 
Programma vorige jaar: 

- Huldiging prestaties topsporters 2022 
- Uitreiking eretekens BK 3D 
- Huldiging scheidsrechters 
- Huldiging teamcaptain 
- Huldiging sportpromotors (Walter Wens, FCM) 

 

Indien dit jaar opnieuw: Datum, locatie en agenda 
 
Mogelijke denkpistes: 

- Ledenaantal FCM 
- IANSEO Crew  
- KSM voor onderhoud doelen 
- Scheidsrechters  

 
Als datum en locatie wordt opnieuw geopteerd voor begin december in de Asberghoeve. 
 
 

4 Beleidsdomeinen 
 

• LA : 

- Samenvallen wedstrijden woensdag 1 mei 4 en 5 mei wedstrijd (KJS) en 4 en 5 mei (DNM) 
 DNM zou de kalender herbekijken. Merksplas zou hun wedstrijd niet organiseren, deze 

datum komt mogelijks vrij. 
- Gesloten VK – 24 doelen (1 of 2 dagen), de nodige wijzigingen worden aangebracht in het 

sportreglement. 
 
 

• KA : 

Trachten meer en meer naar een selectie over te gaan die behaald wordt op het VK 1 en 3 pijlen. 

Dit jaar heeft dit geleid tot het eerste verlies na 3 jaar winst. 
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Voor de volgende 100 jarige feest editie van de interland wordt contact opgenomen met Bart Stercken 

zodat voor het inplannen van een overleg (bv uitschrijven wedstrijd voor het aanmaken van 

kunstwerken als prijs.) 

 

 

5 VARIA 
 

• Kledij bestuur: 

Witte peak polo’s met vermelding BSV + voornaam. 

 

• Communicatie social media: 
Momenteel is er een groot verschil met de LFBTA. Er dient korter en meer op de bal gespeeld te 
worden. Het Communicatieteam BSV dient verder uitgebreid te worden. 
 
 
 

Einde vergadering: 22:00 

Datum volgende vergadering: 09/10/2023 

 

 Voorzitter        Secretaris 

 

 

 

Francis Notenboom      Jan Adriaenssens 


